
Fra: Hilde Mongstad <hilde.mongstad@gmail.com> 
Sendt: onsdag 19. desember 2018 00:13 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Deres ref.: 14/7379 - 18/32754 
 
Jeg har følgende merknader til planID 1263-201407 etter 1. gangs offentlig ettersyn, vedrørende Mongstadvegen 

509. 

 

Jeg er enig i at det er nødvendig med gang-og sykkelvei for å øke sikkerheten - men kan ikke se at det skal være 

nødvendig med så store endringer i tilkjørselsveiene. Slik planene framstår nå, blir det store endringer på 

eiendommen min, og det er vanskelig å forstå at det skal brukes så store ressurser på endringer som for meg 

fremstår som mer kostbar enn nødvendig. 

 

Kan man beholde felles utkjørsel der hus nr. 507 til 513 kjører ut i dag? 

Er det ikke en rimeligere løsning at vi kjører ned til huset vårt der nedkjørselen er i dag slik at man ikke trenger å 

lage ny vei over hele vestre side av hagen vår for så at vi må  kjøre over til andre enden av tomten hvor garasje 

og innkjørsel/parkering er i dag? 
I dag har jeg en hekk med gran som er ca 7-8 meter i høyden som skjermer for støy langs hele øvre delen av 

tomten. Hvordan skal denne støyskjermingen erstattes hvis dere fjerner denne hekken? Dersom innkjørselen blir 

flyttet til der hvor bussstoppet er i dag vil dette medføre økt trafikkstøy på eiendommen min. 
Ønsker at dere lager overgangsfelt i nærheten av bussstoppet da det i dag er nesten umulig å krysse veien pga 

stor trafikk. 
Vi har brønn på andre side av hovedveien  - er det tatt hensyn til dette i utbygningsplanene? 

 
Mvh 
Hilde Mongstad 


